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内容概要

作为一门颇具影响力的全国性英语测试，英语专业四级考试倍受广大英语专业学生的重视。
为了更好地帮助学生们在短时间内正确而全面地熟悉并掌握英语专业四级考试试题的命题原则、试题
走向、题型设计和应试策略，帮助大家通过合理而有针对性的训练来提高英语水平以及高效率地备战
专业四级考试，我们专门组织一批长期从事英语专业四级考试研究的资深教授和考试专家，严格选材
，精心编写了本套专业四级考试预测试卷集。
    本书显著特点：    一、紧扣大纲与真题  　本书是根据近年来高校英语专业四级考试最新大纲、最新
真题以及考点等编写而成的，共收录8套试题，分为两大部分：第一部分是我们精选编排而成的预测
试题；第二部分是参考答案、听力原文及试题解析。
本试卷集体裁丰富、覆盖面广、分析精辟、解题透彻，各套试题的内容、形式、难度以及编排等都与
全真考题保持严格意义上的一致。
    二、强调信度与效度    本书编者均从事英语专业综合英语和听力课教学多年，并多次参与英语专业
四级考试的评卷和研究工作，经验丰富。
此试卷集是他们对自上世纪90年代初以来考过的近二十年英语专业四级考试真题研究与多年专业英语
教学经验的结晶。
加之，出题均基于语料库和并严格参照最新考试真题。
因此，这8套预测题可以说是信度高、效度高、很具“考试相”的预测试题。
    三、注重方法与效率    从方法与效率的角度出发，我们对每道题的解释做到了字斟句酌，力求简明
、扼要，指导性强，对重点难点，做出了详尽的分析与解释；对显而易见之处则只点明答题关键。
，此外，本书还配有录音光盘供配套使用，考生可以通过我们的录音了解并熟悉专四听力的考试时间
、速度以及内容等，在有限的备考时间内积累应对听力试题的技巧和经验，快速提高自己的听力，以
达到专业四级考试的要求。
以上做法目的在于帮助考生即使在缺乏老师指导的情况下，也可以进行独立的学习和复习，使考生取
得事半功倍的效果。
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书籍目录
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章节摘录

　　The bus will leave at 9：00am in the morning and we will be returning around 5：00pm. Be on time because
we will be leaving，promptly. Remember to bring your lunch because we won t be taking special trips into town to
get lbod. You should also bringsome warm clothing in case the weather changes.　　l I1 put together a small
handout to orient you during the trip. Please pick up the handout after class and read it tonight.In the handout I
discuss the various types of creatures we will see in the tide pools. The sketches in the handbook should helpyou to
distinguish between the different types of creatures that live on the seashore.　　This should be a fun experience
and hopefully you will learn something too. As your leader I will try to make the trip arewarding one.　
　SECTION　NEWS BROADCAST　　Questions 21-22 are based on the following news. Israel launched new
airstrikes on northern Gaza on Friday evening， killing a Fatah militant in his car and wounding anotherjust after
they had fired a rocket towards israel， according to the Israeli Army. citing visual evidence from both a helicopter
anda drone. The strikes came as the Isrnaeli Defense Minister， Shaul Mofaz， expressed doubt that Israel could
make peace" with thepresent leadership of the Palestinians". given their reluctance to crack down on terrorist
groups， adding： " I don t think thePalestinian state will see the light of day in the coming days."　　Questions
23 ~ 25 are based on the following news.　　Aid workers in Mozambique say they re increasingly confident that
they are coming to terms with the humanitarian crisisthat follow the devastating floods. Helicopters and planes
have been working flat-out to get supplies through to areas of need.The World Health Organization has
warnedthat malaria has risen sharply after the flooding. This report from Jim Fish imputing： " The skies over
Mozambique have never been this busy. Relays of helicopters and aircraft crisscross to and froferrying food and
supplies to the stricken areas. A fleet of more than 50 aircraft are now operating， averaging 200 flights perday. At
one forward supply depot in the town of Pamela， helicopters were arriving every few minutes， ferrying sacks of
maize， and rice and beans out to where the flood survivors are congregated. But there are still pockets of people
who have not receivedfood or fresh water for over a week."　　......
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编辑推荐

　　《英语专业四级考试预测试卷（全新版2010考试必备）（全新精华版）》紧扣大纲，直击考点；
分析精辟，逼真演练；权威预测，精炼解析。
融合最新真题考点，汇聚一线名师经验，打造海量仿真演练。
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